



Bestyrelsesmøde-09 2022

Afholdt: D. 28. september 2022 kl. 19.00-21.00

Lokale: Foreningslokalerne

Deltagere: Christian Niclas, Anne Johansen, Victor Lundhede Christensen, Bjørn Holm, Mia Molberg, Patrick Viggo Møller, Louise Steingrimur Bisbo

Afbud: Sune Jensen, Lars Højgaard Meldahl

Åbne punkter:

1. Post apoc scenarie

Martin Duus er inviteret til at fortælle om et Post Apoc scenarie som han gerne vil lave i samarbejde med Einherjerne. Scenarier hedder Ford Nowhere og afholdes Kristi Himmelfartsferien 2023. En beskrivelse af scenariet kan findes her:

<https://www.fortnowhere.dk/backstage>

Martin og Allan Andersen er i kontakt med Dystopia i Vejle og vil leje deres område. Aftalen er ikke landet endnu, men Dystopia har sagt god for det, dog mangler den endelige pris at blive fastlagt. De håber lejen lander på ca. 15.000 kr. Budgettet er lagt efter at området kommer til at koste maks. Området er i forvejen meget post apoc, så der er ikke behov for en stor opsætning.

Deres største udfordring er, at de bøvler med banken, og vil gerne samarbejde med os da vi allerede har styr på dette. Yderligere, så er de også interesseret i det rollespilsnetværk vi har. De vil også gerne låne vores grill.

De vil gemme oprydning til efter efter-festen. Grunden er, at det meste der skal ryddes op, er folks egne ting. Efter spilstop lørdag aften vil der være en kort periode hvor folk kan enten tage hjem, eller gør sig selv klar til efterfesten. Søndag ryddes der op.

De vil gerne gå i nul i budgettet. Overskuddet vil enten blive doneret væk, eller gå til finansiering til næste udgave af scenariet. Dette skal de gerne internt beslutte inden afholdelse.

Som inspiration til post apoc mad kan man gå ind på en discord server via deres hjemmeside.

For at give mere internettrafik, kan evt. få Sommerscenariet.dk til at redirekte til Fort Nowhere.

For at kunne godkende samarbejdet, vil bestyrelsen gerne have, at mindst én af arrangørerne er medlem af Einherjerne.

Referat

Dato: 5. oktober 2022
Victor Lundhede

Side 1 af 4



Bestyrelsen har enstemmigt godkendt scenariet og budgettet, med de forbehold som er drøftet. Bestyrelsen er også villig til at yde økonomiske støtte til props, men dette skal tages efter næste generalforsamling.

Vi vil senere afholde en dag hvor potentielle spillere kan komme og snakke med arrangørerne.

2. FS

Deltagertal

Der var 116 deltagere til sidste spilgang. Dette er det højeste i år.

3. Dukkeskub

Måtter

De nye måtter er ankommet. Eftersom der virker til at være plads til dem, så skal der ikke ændres på måtteopbevaringen.

Mødes

Vi laver et open-call til næste bestyrelsesmøde hvor vi inviterer dem forbi, så vi kan møde dem og snakke om rengøringssituationen. Hvis ingen dukker op, vil nogle dukke op og snakke med dem en torsdag.

4. Lokalerne

Op og ud dag

Der har været afholdt op og ud dag. Der er blevet lavet kasse til computeret, forbedret ledningssystem, opsat permanent printer, bygget reol ved siden af trappen til alt vores træ og store ting, smidt alle stole under trappen ud, vasket gryder, ryddet op i værkstedet så man kan bruge værktøjet, monteret skærm til lasercutter, monteret permanent udsugning, pant er afleveret, lavet 4 ud af 15 lysekroner til bunkeren.

Indkøb

Der er købt knive til lokalerne og der bliver ledt efter fade som kan tages med til FS. De skal være i metal.

5. Gennemgang af Trello punkter

Ingen vigtige punkter i denne måned

6. Næste messebesøg

Foregår torsdag d. 3. november 9:30 – 13:30. Deadline for tilmelding er d. 14. oktober.



7. D&D aften om tirsdagen

Martin Straarup vil gerne lave en D&D aften målrettet de yngre medlemmer som ikke har prøvet at spille det før. Det er dog åbent for alle. Det vil køre i en prøveperiode for at se om der er interesse.

Tirsdag er ledig, men man kan kun regne med, at vores eget lokale er ledigt, da motorcykelrummet er booket.

Martin skal selv stå for kommunikation med spillere (skal ikke køres igennem bestyrelsesmailen). Han skal skrive en begivenhedstekst, og han skal tage stilling til om han vil have de samme 3-6 spillere hele måneden eller om det skal være nye spillere hver uge.

Bestyrelsen synes enstemmigt, at det er en god ide.

8. Mails

Frivilligakademi 2022

Vi har fået en mail ÅUF om frivilligakademiet der afholdes lørdag d. 29. oktober 11-16. Temaet er "Skab mere natur og bæredygtighed i din forening".

Vi skriver et opslag, og deler invitationen i vores frivillige gruppe.

Bifrost – Samarbejde med spejdere

Bifrost er ved at opbygge relationer med spejderorganisationerne og inviterer til møde, hvor der vil blive snakket om, hvordan man kan få mere indflydelse som lokalforening. Afholdes lørdag d. 5. november i Kolding 9:30-16:30. Det er gratis at deltage. Alle foreningsmedlemmer kan deltage. Frist er d. 9. oktober.

Aarhus ungdomsskole

Vi er blevet kontaktet af en ungdomsskole som er i gang med at arrangere en festival som afholdes d. 8. oktober kl. 15-18. De vil høre om vi vil deltage i festivalen evt. lave et arrangement hvor vi laver noget kamp for folk.

Lukkede punkter:

9. Økonomi

Dette punkt er strøget fra det åbne referat

10. Godkende ny arrangør til FS/få lagt en plan

Lars har sagt han vil stoppe som GM for FS til februar. Vi skal derfor finde ud af hvad vi gør.

Vi går i tænketank og tænker over en løsning. Det kan vi ikke finde i aften.



11. Mail fra journalisthøjskolen

Vi har modtaget en mail fra journalisthøjskolen hvor de undskylder for de tidligere studerende vi har erfaringer med. Han ønsker at snakke med os for at redt trådene ud.

Vi inviterer ham forbi inden næste bestyrelsesmøde.

12. Ny boks kode

Punktet er strøget fra det åbne referat

13. Evt.

- Vi har købt einherjerne-fs.dk så vi har et mere enkelt domæne. Det skal overføres.
- Til fremtidige møde sørger vi for, at der ikke kommer forstyrrelser under mødet, såsom folk der kommer for at hente/aflevere ting.
 - Vi aftaler folk skal komme inden vores møder
- *Bifrost GF*
 - Årets GF ligger d. 18-20 november. Vi skal have fundet delegerede. Tilmeldingsdeadline er d. 6 november.

Mødet blev hævet 23:59